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PROTOKÓŁ NR XXXVII.2022 

z przebiegu XXXVII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 24 marca 2022 r. 

 

 

XXXVII sesja Rady Powiatu to sesja zdalna.. 

W obradach sesji uczestniczyło 17 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Aleksandra Szubert, Tadeusz Cygański). Elektroniczna lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XXVIII.2022 . Liczba radnych stanowi 

kworum zdolne do przyjmowania prawomocnych uchwał. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli Starosta, Wicestarosta, Sekretarz 

i Skarbnik. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1115 otworzył XXXVII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach.  

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła 17 głosami „ZA”. 

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXVII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu XXXVI.2022 

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja radnych o działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) rozpatrzenia skargi Pana Stanisława S. , (druk 249); 

2) wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 250); 

3) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, (druk 252); 

4) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”, 

(druk 251). 

10. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

11. Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Powiatu. 
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Ad 3. 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 

a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 

wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Protokół XXXVII.2022 poddany pod głosowanie Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad 4. 

Krzysztof Romankiewicz przedstawił informację uzupełniającą. 

Poinformował o następnych naradach remontu mostu i wygląda, że uda się 

ukończyć pracy do końca marca i most będzie przejezdny. Uroczystość otwarcia 

odbędzie po końcowym odbiorze. Członkowie zarządu, skarbnik, sekretarz i 

radna Gabriela Maciejewska uczestniczyli w posiedzeniu komisji rady gminy w 

Zaborze w sprawie finansowania powiatowego konserwatora zabytków. 

Pojawiają się informacje medialne w sprawie promu na rzece Odra. Powiat 

przejmie drogę z Milska do Łazu z przeprawą do  Bojadeł. Przejęciem promu 

zainteresowana gmina Nowa Sól i gmina Bytom Odrzański, by ten prom 

kursował na trasie Bytom Odrzański – Siedlisko. Należy się zastanowić czy 

przekazać, czy pozostanie własnością powiatu. Koszt utrzymania promu ok. 500 

tys.  

Uchodźców obecnie zarejestrowanych jest ok 1000 osób, większość to 

matki z dziećmi, prawie wszyscy zakwaterowani są w domach prywatnych. Na 

ternie powiatu są przygotowane dwie hale sportowe na przyjęcie uchodźców, 

jedna w Czerwieńsku - prowadzi Gmina Czerwieńsk, duga w LO w Sulechowie 

– prowadzi powiat.  

Ryszard Górnicki poprosił o podanie daty uruchomienia mostu i 

informacji o drodze Krężoły – Buków. 

Krzysztof Romankiewicz odpowiedział, oddanie mostu do użytku ok 30-

31 marca, natomiast w sprawie drogi- otwarto oferty, najniższa cena, jest rażąco 

niska i zarząd poprosi o wyjaśnienia. 

Jacek Gębicki spytał o dalsze losy uchodźców. Hale to punktu doraźnej 

pomocy, przebywanie po mniej więcej tygodniu. 

Krzysztof Romankiewicz oznajmił, że matce z trójką dzieci, która była 

zakwaterowana w sali w Sulechowie udało się znaleźć miejsce w domu 

prywatnym. W salach zielonogórskich uchodźcy przebywają  już po 10 dni i nie 

wiadomo co dalej. 

Ireneusz Plechan spytał czy jest obowiązek przejęcia dróg po otwarciu 

mostu, drogi winne stać się gminne, tak się stało w Sulechowie. 

Krzysztof Romankiewicz powiedział, że ustawowo drogi przechodzą 

poziom niżej, czyli wojewódzkie na powiatowe. Wcześniej nie było takie zapisu 

w ustawie. 

 

Ad 5 . 

Przewodniczący Rady na wstępie poinformował, ż w szpitalu znalazły 

się 4 osoby, w tym jedna chora onkologicznie i obecnie zakwaterowana i została 
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w akademiku w Kalsku. Od 25 lutego. pełnił dyżury w biurze Rady, uczestniczył w 

posiedzeniach zarządu, między innymi na budowie mostu w Cigacicach. 

Spotykał się również z samorządowcami z naszego powiatu, Był w stałym 

kontakcie dyrektorami powiatowych placówek oświatowych, m. in. w sprawie 

organizacji punktu dla Ukraińców. Brał udział wraz radnymi w spotkaniu w 

sulechowskim ratuszu dotyczącym koncepcji przebudowy drogi powiatowej 

1201F w Sulechowie.  

 

Ad 6. 

bezprzedmiotowy 

Ad 7. 

Na poprzedniej sesji radne Danuta Pyrtko i Leokadia Loch złożyły 

interpelację,. Odpowiedź została udzielona. 

Interpelacje i odpowiedzi umieszczone są na stronie BIP powiatu w 

zakładce: Interpelacje i zapytania.. 

  

Ad 8. 

 Ireneusz Plechan: „co z przetargiem na Stare Kramsko?” 

 

Ad 9. 

 

1) Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja skarg, wniosków 

i petycji rozpatrzyła sprawę i przedstawiła swoją opinię uznając skargę za 

bezzasadną, którą radni otrzymali. 

Uchwałę Nr XXXVII.252.2021 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Stanisława S. Rada podjęła jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   
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11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

2) Skarbnik omówiła wszystkie zmiany w WPF. 

Ireneusz Plechan zapytał czy za opóźnienia nie powinien płacić 

wykonawca. 

Edyta Dwojak powiedziała, że nie są koszty kwalifikowane i pokryje 

Miasto Zielona Góra i powiat. 

Uchwałę Nr XXXVII.253.2022 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu Rada podjęła jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   
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14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

3) Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie powiatu. 

Uchwałę Nr XXXVII.254.2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2022 rok Rada podjęła jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   
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4) Skarbnik stwierdziła, że zmiany w Strategii to konsekwencja zmian 

finansowych. 

Uchwałę Nr XXXVII.255.2022  w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 2022” podjęto  jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

Ad 9. 

  

Krzysztof Romankiewicz odpowiedział, że jutro nastąpi  otwarcie ofert. 

Gabriela Maciejewska podziękowała za udział w posiedzeniu komisji 

w Zaborze 

Edwin Łazicki złożył podziękowania wszystkim wolontariuszom 

zaangażowanym w pomoc uchodźcom. 
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Krzysztof Romankiewicz dołączył się do podziękowań, szczególnie 

młodzieży z powiatowych szkół, która bardzo aktywnie i z wielki 

zaangażowaniem pracowała, przeprowadzali nawet zbiórki. Podziękował 

pracownikom starostwa i wszystkim mieszkańcom powiatu za pomoc i okazane 

serce” 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1210. 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


